
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 87/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών επιτρο-
πών. 

 
       Σήμερα 18 Φεβρουαρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-2-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
           Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 

                                                                                     Τοπικών Συμβουλίων 
1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Α.  Τσιάρας Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
4. Π. Παυλίδης Ι. Ακριβόπουλος Ι. Ταρασίδης 
5. Π. Τσαπαρόπουλος    
6. Σ. Μηλιόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Ν. Τσιαμήτρος   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Γ. Μανακούλης 
11. Κ. Συμεωνίδης   Β. Ρήσσου 
12. Μ. Τρανίδης    
13. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι 

κ.κ. Μ. Τρανίδης, Γ. Κάκαρης, Ε. Σοφιανίδης, Σ. Διαμαντής και αποχώρησε 
ο κ. Σ. Κρομμύδας 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Α. Δελαβερίδης, Γ. Κάκαρης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 81/2008 απόφασης  αποχώρησε ο κ. Ι. 
Ταρασίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. 

14. Γ. Κάκαρης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Σ. Παναγιωτίδης 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς Γ. Κάκαρης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Β. 

Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Π. Παυλίδης, Α. Δελαβερίδης, Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Γ. 
Κάκαρης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 85/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Μ. Σακαλής. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. 
Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 94/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Π. 
Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 101/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. 
Α. Δελαβερίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 102/2008 απόφαση αποχώρησε ο κ. Ε. 
Σοφιανίδης.  

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 9ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 12/2008 απόφαση της 
Δημοτικής Επιτροπή Παιδείας, με την οποία αυτή εισηγείται την κατανομή ποσού 
207.000,00 ευρώ στις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των λειτουργικών 
εξόδων των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης (έναντι Α΄ εξαμήνου 2008), 
ως εξής: 
Α/Α  ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ  
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 10.500 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  3.200 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 8.000 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 14ου 

Δημοτικού 
7.350 

 5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  4.200 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  - 

13ου Δημοτικού 
6.500 

   7. 3ου Γυμνασίου   6.000 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  10.500 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 6.300 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 6.300 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  7.100 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού - 11ου 

Δημοτικού 
6.500 

 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  5.200 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  5.200 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 4.950 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ - εσπερινό ΤΕΕ 36.000 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 6.950 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 1.450 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 500 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.450 
 21. 2ου Γυμνασίου 9.000 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  10.000 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 5.200 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου – Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 4.200 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 7.500 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.250 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  1.350 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 1.350 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  19.000 

 ΣΥΝΟΛΟ 207.000 
 Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Προεδρεύων: Ερωτήσεις. 
Δελαβερίδης: Με ποια κριτήρια έγινε η κατανομή; 
Παπαστεργίου: Στο εισηγητικό φαίνεται καθαρά με ποιο τρόπο έγινε αυτή η 

κατανομή. Αυτή η στιγμή έχει ληφθεί υπόψη η κατανομή που είχε γίνει στο 
αντίστοιχο διάστημα του 2007, όπου τα ποσά ήταν αυξημένα κατά 20.000 ευρώ. 
Έχουμε μία αύξηση για τις σχολικές επιτροπές Λαζοχωρίου και Ταγαροχωρίου γιατί 
εκεί φέτος λειτουργεί το ειδικό σχολείο που ιδρύθηκε από τον Οκτώβριο. 



Προεδρεύων: Τοποθετήσεις. 
Δελαβερίδης: Βλέποντας εδώ την κατάσταση της κατανομής, διαπιστώνω ότι 

σε δύο τρία σχολεία είναι πολύ μειωμένο το ποσόν. Συγκεκριμένα στο 2ο 
Νηπιαγωγείο – 2ο Δημοτικό Σχολείο δίνονται 3.200 ευρώ. Εκτός από τα δημοτικά 
σχολεία των δημοτικών διαμερισμάτων, αν βρείτε στην κατάσταση αυτήν κάποιο 
σχολείο που να παίρνει το ίδιο ποσόν εμένα να μη μου δώσετε τίποτα, γιατί να σας 
πω ότι είμαι πρόεδρος σ΄ αυτό εδώ το σχολείο και να ενημερώσω ότι λειτουργεί 
ολοήμερο νηπιαγωγείο και στην οδό Έλλης, τα απογεύματα λειτουργούν κέντρα 
εκπαίδευσης ενηλίκων που σημαίνει ότι τα έξοδα είναι πολύ περισσότερα και ήδη 
αυτή τη στιγμή πληρώνουμε από το 2007 και δεν μπορούμε να ξεχρεώσουμε. Εγώ 
θεώρησα πως επειδή είμαι εγώ πρόεδρος εκεί, εισηγούνται μειωμένο ποσό. Εάν δεν 
πάρω ό,τι πάρουν και οι άλλοι, εγώ θα παραιτηθώ από πρόεδρος της σχολικής 
επιτροπής. 

Παπαστεργίου: Θέλω να ενημερώσω το σώμα ότι το 2ο Νηπιαγωγείο – 2ο 
Δημοτικό Σχολείο στην προηγούμενη επιχορήγηση, όπου είπαμε ότι ήταν αυξημένη, 
είχε πάρει 3.500 ευρώ και τώρα παίρνει 3.200 ευρώ. Αυτά τα θέματα που είπατε δεν 
ήταν γνωστά σε μας. Σε όποια σχολεία επίσης λειτουργούν κέντρα εκπαίδευσης 
ενηλίκων, τα έξοδα της θέρμανσης έρχονται ξεχωριστά από το υπουργείο Παιδείας 
μέσω των κέντρων εκπαίδευσης ενηλίκων και δεν τα επιβαρύνεται η σχολική 
επιτροπή. Αν αυτά τέλος, ήταν γνωστά, ενδεχόμενα να είχαμε μία διαφορετική 
πρόταση προς το δημοτικό συμβούλιο. 

Μαυροκεφαλίδης: Επειδή η κα Γούτση πληρώνει ακόμη χρέη από την 
προηγούμενη διεύθυνση, προτείνω να κόψουμε από 29 επιτροπές από 50 ευρώ, δηλ. 
συνολικά 1.450 ευρώ και συν αυτά που προβλέπονται να πάρει το 2ο Νηπιαγωγείο-2ο 
Λύκειο 4.650 ευρώ. Μ’ αυτόν τον τρόπο δεν θα επιβαρύνουμε ιδιαίτερα όλες τις 
σχολικές επιτροπές. 

Σκουμπόπουλος: Δεν μπορεί ο κ. αντιδήμαρχος παιδείας να κάνει τέτοια 
πρόταση εδώ μέσα, δηλ. να περικόψουμε 50 ευρώ από κάθε σχολική επιτροπή. Αυτή 
την εισήγηση την έκανε και την υποστήριξε ο πρόεδρος της Επιτροπής Παιδείας και 
δεν μπορεί ο αντιδήμαρχος να κάνει πρόταση περικοπής 50 ευρώ.  

Προεδρεύων: Πρόταση έκανε. 
Σκουμπόπουλος: Δεν μπορεί να κάνει τέτοια πρόταση. Να σας κάνω εγώ άλλη 

για να σας διευκολύνω. Προτείνω το υπόλοιπο ποσό που έμεινε να πάει όλο στη 
σχολική επιτροπή όπου είναι πρόεδρος ο κ. Δελαβερίδης. 

Παπαστεργίου: Να πω ότι αυτή η εισήγηση δεν είναι δική μου αλλά της 
Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας και μάλιστα ομόφωνη. Σας λέω πάλι ότι αυτά τα 
στοιχεία που αναφέρθηκαν εδώ δεν ήταν γνωστά στην Δ.Ε.Π. Ο κ. αντιδήμαρχος 
ήταν παρών όταν η Δ.Ε.Π. συζητούσε και πήρε ομόφωνη απόφαση. Κατά συνέπεια, 
εγώ σαν πρόεδρος της Δ.Ε.Π., δεν μπορώ να υποκαταστήσω όλους τους φορείς που 
συμμετέχουν σ΄ αυτήν. Για το μόνο που μπορώ να δεσμευτώ αυτή τη στιγμή είναι 
πως την επόμενη φορά, ανάλογα με το ποσό, να υπάρχει ενισχυμένη επιχορήγηση 
γιαυτό το σχολείο και πάλι αυτό θα είναι εισήγηση προς την Δ.Ε.Π. Δεν μπορώ να 
αποφασίσω όπως αποφασίζουν οι άλλες επιτροπές γιατί είναι μία επιτροπή που 
απαρτίζεται μόνο από φορείς και μόνο ο πρόεδρος είναι δημοτικός σύμβουλος. 

Δήμαρχος: Εδώ πλανώνται πάλι εντυπώσεις. Δεν ξέρω ποια επιτροπή μπορεί 
να είναι πιο ισχυρή από το δημοτικό συμβούλιο. Μιλάμε εδώ για το άβατο μιας 
επιτροπής κ.λ.π. αλλά εμείς εδώ διαπιστώνουμε ότι υπάρχει ένα ζήτημα και μπορεί το 
Δ.Σ. να λάβει μία απόφαση. 

Προεδρεύων: Αυτό που είπα και είναι σαφές είναι πως εγώ, ως πρόεδρος, δεν 
μπορώ να κάνω διαφορετική πρόταση. Οποιοσδήποτε άλλος δημοτικός σύμβουλος 
κάνει μία διαφορετική πρόταση, τότε μπορεί να αποφασίσει διαφορετικά το 
συμβούλιο. 



Δήμαρχος: Έγιναν δύο προτάσεις, μία από τον κ. Μαυροκεφαλίδη και μία από 
τον κ. Σκουμπόπουλο και μπορούν να μπουν σε ψηφοφορία. 

Σουμελίδης: Επί της διαδικασίας. Μία από τις δύο προτάσεις κε Πρόεδρε να 
αποσυρθεί για να τελειώνουμε. 

Σκουμπόπουλος: Το ποσό που έρχεται στον Δήμο είναι 267.214,48 ευρώ και η 
επιτροπή μοιράζει 207.000 ευρώ. Να μοιράσει λοιπόν η επιτροπή € 210.000, να 
μείνουν στον Δήμο 57.214,48 ευρώ και να δώσουμε τα 3.000 ευρώ στον κ. 
Δελαβερίδη για να μη θιγούν οι άλλες επιτροπές. 

Δήμαρχος: Το πρόβλημα κύριοι συνάδελφοι δεν είναι αν θα πάνε 10 ευρώ σ’ 
ένα σχολείο ή 50 ευρώ σε άλλο. Το ζήτημα είναι πως τα σχολεία μας φυτοζωούν. 
Αυτό είναι το πολιτικό πρόβλημα που υπάρχει. Θα έπρεπε να έχουν έρθει στα ταμεία 
μας τουλάχιστον τριπλάσια χρήματα για τα σχολεία. Μιας και θα γίνει συζήτηση για 
τα οικονομικά, θα τεθούν κι αυτά, δηλαδή τι μας χρωστάει η κεντρική διοίκηση. 
Αυτό είναι το ζητούμενο, αυτό είναι το μεγάλο πρόβλημα και βέβαια η φτώχεια 
φέρνει γκρίνια. Γι’ αυτό ακριβώς είμαστε στη δυσάρεστη θέση, αυτό το όργανο, που 
θα έπρεπε να ασχολείται με υλοποίηση προγραμμάτων, να κάθεται και να 
διαχειρίζεται μία μιζέρια. 
 Προεδρεύων: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την υπ΄ αριθ. 12/2008 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2008 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση 
σε σχολικές επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 & 95 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και του 
άρθρου 50 του Ν. 1566/85, όπως τροποποιήθηκε με τον Ν. 1894/90. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη συνολική επιχορήγηση ποσού € 210.000,00 των παρακάτω 
σχολικών επιτροπών, για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των σχολείων 
Π/θμιας  και Δ/θμιας Εκπαίδευσης (έναντι Α΄ εξαμήνου έτους 2008), ως εξής: 
 
Α/Α  ΣΧΟΛΙΚΗ  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ  
   1. 5ου Γυμνασίου  - 2ου Ενιαίου Λυκείου 10.500 
   2. 2ου Νηπιαγωγείου - 2ου Δημοτικού  6.200 
   3. 1ου Γυμνασίου -  7ου Γυμνασίου 8.000 
   4. 3ου Νηπιαγωγείου - 14 Νηπιαγωγείου – 3ου Δημοτικού - 14ου 

Δημοτικού 
7.350 

 5. 16ου Νηπιαγωγείου - 16ου Δημοτικού  4.200 
   6.  6ου Νηπιαγωγείου - 13ου Νηπιαγωγείου – 6ου Δημοτικού  - 

13ου Δημοτικού 
6.500 

   7. 3ου Γυμνασίου   6.000 
   8. 3ου Ενιαίου Λυκείου - 4ου Ενιαίου Λυκείου  10.500 
   9. 5ου Νηπιαγωγείου - 5ου Δημοτικού 6.300 
 10. 9ου Νηπιαγωγείου - 9ου Δημοτικού 6.300 
 11. 10ου Νηπιαγωγείου - 10ου Δημοτικού  7.100 
 12. 7ου Νηπιαγωγείου - 11ου Νηπιαγωγείου –7ου Δημοτικού - 11ου 

Δημοτικού 
6.500 



 13.  12ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δημοτικού  5.200 
 14. 4ου Νηπιαγωγείου - 4ου Δημοτικού  5.200 
 15. 8ου Νηπιαγωγείου - 8ου Δημοτικού 4.950 
 16. 1ου ΤΕΕ – 2ου ΤΕΕ - εσπερινό ΤΕΕ 36.000 
 17.  Ειδικού  Σχολείου 6.950 
 18. Νηπιαγωγείου - Δημοτικού Σχολείου Μέσης 1.450 
 19. 15ου Νηπιαγωγείου 500 
 20. 17ου Νηπιαγωγείου  1.450 
 21. 2ου Γυμνασίου 9.000 
 22. 5ου Ενιαίου Λυκείου  10.000 
 23. 1ου Νηπιαγωγείου - 1ου Δημοτικού 5.200 
 24. Δημοτικού Σχολείου Λαζοχωρίου – Ταγαροχωρίου – Ε.Ε.Ε.Ε.Κ. 4.200 
 25. 1ου Ενιαίου Λυκείου 7.500 
26. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Αγίας Βαρβάρας & 

Νηπιαγωγείου Ασωμάτων 
5.250 

27. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Ράχης  1.350 
28. Νηπιαγωγείου – Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου 1.350 
29. 4ου – 6ου Γυμνασίου - Εσπερινού Γυμνασίου – Λυκείου  19.000 

 ΣΥΝΟΛΟ 210.000 
 
Β) Ψηφίζει ποσό € 210.000,00 ευρώ σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 00/6711 

«Απόδοση σε σχολικές επιτροπές» του προϋπολογισμού του Δήμου οικονομικού 
έτους 2008 για να διατεθεί στους πιο πάνω δικαιούχους. 
 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  87 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-2-2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
  
 


